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SUKJ.DN. 600-3/4/1 JLD. 4                            
 

 
MESYUARAT KETIGA (BELANJAWAN 2021) 

BAGI PENGGAL PERSIDANGAN KETIGA 
DEWAN NEGERI JOHOR YANG KEEMPAT BELAS 

PADA HARI RABU, 02 DISEMBER 2020, JAM 9.30 PAGI 
 
 

SUSUNAN PERKARA-PERKARA MESYUARAT 
 
 
1. DOA. 
 
 
2. PEMASYHURAN DARIPADA YANG BERHORMAT SPEAKER DEWAN 

NEGERI JOHOR. 
 
 

3. SOALAN LISAN 
 
YB TUAN JIMMY PUAH WEE TSE (BUKIT BATU)  
SOALAN  1 (A61)  
 
Memandangkan kini kerajaan melaksanakan PKPB, apakah usaha atau 
cadangan kerajaan untuk membantu mereka yang terpaksa pergi kerja tetapi 
anak-anak muda tidak dapat dihantarkan ke Taska & Tadika?  
 
YB PUAN HAJAH NOR HAYATI BINTI BACHOK (MAHARANI)  
SOALAN  2 (A215)  
 
Apakah tindakan kerajaan negeri dalam membantu ibu bapa yang terkesan 
dengan pengumuman mendadak penutupan melibatkan penutupan institusi 
pengajian tinggi, sekolah, tadika dan taska menyebabkan ibu bapa tidak dapat 
membuat persiapan awal susulan pengumuman PKPB seluruh Johor sehingga 6 
Disember 2020?  
 
YB PUAN NOR RASHIDAH BINTI RAMLI (PARIT RAJA)  
SOALAN  3 (A57)  
 
Mohon dinyatakan inisiatif pihak kerajaan dalam menyelesaikan isu jaringan 
internet yang tidak stabil di kawasan luar bandar/ pedalaman negeri Johor?  
 
YB DATO’ ZULKURNAIN BIN HAJI KAMISAN (SRI MEDAN)  
SOALAN  4 (A170)  
 
Seperti yang kita sedia maklum rumah adalah keperluan bagi penduduk di negeri 
Johor.  Berapa jumlah rumah mampu milik di negeri Johor yang telah siap dibina 
bagi tahun 2020 dan adakah ianya mampu untuk menampung keperluan 
permintaan rakyat untuk memiliki rumah dinegeri ini . 
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YB TUAN SR. DZULKEFLY BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)  
SOALAN  5 (A122)  
 
Apakah strategi kerajaan bagi memastikan Johor masih menjadi destinasi 
pelaburan utama dalam keadaan ekonomi meleset ekoran pandemik Covid-19 
dengan kadar pengangguran yang tinggi serta serta kadar pertumbuhan ekonomi 
yang menguncup?  
 
YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)  
SOALAN  6 (A140)  
 
Berapakah bilangan lembu dan kambing ternakan dihasil oleh Negeri Johor serta 
berikan unjuran kerajaan negeri untuk meningkat industri ternakan lembu dan 
kambing untuk masa akan datang? 
 
YB TUAN CHEO YEE HOW (PERLING)  
SOALAN 7 (A187)  
 
Nyatakan bilangan unit kenderaan "fogging" yang sedia ada untuk mengawal dan 
membanteras denggi dalam Daerah Johor Bahru.   
 
YB KAPT (B) HAJI NAJIB BIN LEP (BUKIT PASIR)  
SOALAN  8 (A179)  
 
Majlis Agama Islam serta Pejabat Tanah memainkan peranan penting dalam 
urus tadbir tanah wakaf. Berapakah keluasan tanah wakaf keseluruhan di Johor 
serta pecahan dan status tanah wakaf setiap daerah dan apakah perancangan 
kerajaan Negeri dalam memastikan tanah wakaf tidak terbiar?  
 
YB PUAN CHEW PECK CHOO (YONG PENG)  
SOALAN  9 (A31)  
 
Keadaan jalan dari Jalan Muar dari persimpangan Tol Yong Peng menghala ke 
Parit Yaani dan jalan dari Yong Peng ke Paloh gelap pada waktu malam, adakah 
pihak kerajaan mempunyai perancangan untuk menambah pencahayaan di 
kawasan tersebut bagi mengelakkan kemalangan?  
 
YB TUAN HAJI ABD TAIB BIN ABU BAKAR (MACHAP)  
SOALAN  10 (A26)  
 
Apakah usaha yang telah dilakukan oleh Pihak Berkuasa Tempatan terhadap 
penduduk taman yang terkesan kerana Covid 19?  
 
YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)  
SOALAN  11 (A141)  
 
Berapakah jumlah fidlot lembu, termasuk fidlot di bawah Pusat Fidlot Nasional 
(NFC) mengikut daerah yang telah beroperasi sepenuhnya serta jumlah lembu 
yang diusahakan sehingga kini? 
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YB TUAN JIMMY PUAH WEE TSE (BUKIT BATU)  
SOALAN 12 (A65)  
 
Apakah persediaan kerajaan negeri Johor untuk mengangkat teknologi 5G dan 
bila Johor akan menjadi negeri 5G?  
 
YB DATO’ ZULKURNAIN BIN HAJI KAMISAN (SRI MEDAN)  
SOALAN  13 (A169)  
 
Berapakah jumlah pelaburan yang masuk ke dalam negeri Johor pada tahun 
2020 dan apakah strategi kerajaan dalam menarik minat pelabur untuk terus 
yakin melabur di dalam negeri?  
 
YB TUAN TEE BOON TSONG (SENAI)  
SOALAN  14 (A168)  
 
Apakah perkembangan Projek By Pass Senai?  
 
YB DATO’ SHARIFAH AZIZAH BINTI DATO’ SYED ZAIN (PENAWAR) 
SOALAN  15 (A36)  
 
Apakah langkah-langkah yang dibuat oleh Tourism Johor dalam memastikan 
sektor pelancongan kembali pulih terutamanya di pulau-pulau sekitar Johor dan 
destinasi pelancongan di Johor apabila diumumkan oleh kerajaan sekali lagi 
PKPB untuk negeri Johor?  
 
YB TUAN RAVEN KUMAR A/L KRISHNASAMY (TENGGAROH)  
SOALAN  16 (A182)  
 
Apakah perancangan untuk menghidupkan kembali sektor pelancongan di negeri 
Johor khususnya di daerah Mersing?  
 
YB TUAN DR. RAMAKRISHNAN A/L SUPPIAH (BEKOK) 
SOALAN  17 (A13)  
 
Kebanyakan Majlis Daerah di negeri Johor masih belum mengisi kekosongan 
Ahli Majlis secara sepenuhnya. Mengapakah kekosongan jawatan Ahli Majlis ini 
belum dipenuhi? Dengan kekurangan anggota Ahli Majlis, cukupkah kuorum 
untuk meluluskan sebarang usul?  
 
YB TUAN TEE BOON TSONG (SENAI)  
SOALAN  18 (A165)  
 
Berapakah kekosongan Ahli Majlis yang masih belum dilantik dan bilakah akan 
dilantik?  
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN  19 (A84)  
 
Apakah usaha Kerajaan Negeri dalam menyelesaikan masalah kerosakan di 
Rumah Pangsa Jalan Ong Siong Tangkak.  
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YB TUAN MOHD. KHUZZAN BIN ABU BAKAR (SEMERAH)  
SOALAN  20 (A52)  
 
Nyatakan usaha atau pelan jangka pendek dan jangka panjang kerajaan negeri 
untuk melaksanakan penstrukturan ekosistem perindustrian yang lebih 
memfokuskan kepada industri berteknologi tinggi, industri halal, teknologi robotik, 
kecerdikan buatan (AI), percetakan 3d, perkhidmatan global dan emerging 
technologies dalam negeri Johor.  
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  21 (A91)  
 
Disebabkan jarak jauh antara Mersing ke Johor dan mengambil masa yang lama 
untuk sampai jika berlaku kecemasan serius, adakah kerajaan bersedia 
menyediakan kemudahan pakar di Hospital Mersing?  
 
YB TUAN CHEO YEE HOW (PERLING) 
SOALAN 22 (A192)  
 
Nyatakan teknologi-teknologi berkenaan dengan "Internet of Things" yang akan 
dan telah diimplikasikan dalam pentadbiran Kerajaan Negeri atau PBT.   
 
YB TUAN YEO TUNG SIONG (PEKAN NANAS)  
SOALAN 23 (A147)  
 
Berapakah bilangan harta tanah tidak terjual dengan nilai, lokasi dan jenisnya di 
negeri Johor pada tahun 2018, 2019 dan sehingga Oktober 2020. Apakah 
tindakan kerajaan untuk menghadapi krisis ini?  
 
YB DATO' HAJI OSMAN BIN HAJI SAPIAN (KEMPAS)  
SOALAN  24 (A4)  
 
Mengapakah banyak rumah-rumah PPR yang telah siap tetapi sekian lama tidak 
dipenuhi dan nyatakan jumlahnya.  
 
YB TUAN TAN CHEN CHOON (JEMENTAH)  
SOALAN  25 (A46)  
 
Berapakah jumlah kilang memproses buah kelapa sawit dan kilang ternakan 
ayam sedia ada yang berpotensi mencemarkan bekalan sumber air mentah ke 
Loji Rawatan Air yang sedia ada di Johor? Senaraikan semua langkah-langkah 
pencegahan untuk memelihara sumber air mentah?  
 
YB TUAN HAHASRIN BIN HASHIM (PANTI)  
SOALAN  26 (A95)  
 
Minta jelaskan pendekatan dan sasaran Kerajaan Negeri terhadap pertumbuhan 
ekonomi pasca pandemik Covid-19 bagi sektor perkhidmatan dan peruncitan di 
negeri Johor pada tahun 2021.  
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YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN  27 (A199)  
 
Apakah tindakan dan rancangan pihak kerajaan untuk membantu membangun 
semula ekonomi Negeri Johor yang terjejas akibat Covid-19.   
 
YB PUAN NOR RASHIDAH BINTI RAMLI (PARIT RAJA)  
SOALAN  28 (A56)  
 
Minta dinyatakan usaha kerajaan negeri dalam mempelbagaikan struktur 
ekonomi dalam bidang baru bagi menggalakkan pertumbuhan ekonomi negeri 
Johor?  
 
YB TUAN JIMMY PUAH WEE TSE (BUKIT BATU)  
SOALAN  29 (A63)  
 
Apakah status terkini pembinaan projek air Layang 2 Fasa 1 yang mampu 
menyelesaikan masalah defisit air terawat di kawasan selatan Johor?  
 
YB DATUK MD OTHMAN BIN YUSOF (KUKUP)  
SOALAN  30 (A108)  
 
Adakah terdapat pembangunan terancang di Kukup dan apakah bentuk 
perancangan tersebut untuk terus relevan dalam pembangunan ekonomi di masa 
hadapan?  
 
YB TUAN SR. DZULKEFLY BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)  
SOALAN  31 (A126)  
 
YAB MB menyatakan 7 Ikthiar Makmur Johor adalah Pelan Keluar (Exit Plan) 
kerajaan Johor daripada belenggu pandemik Covid-19 dan memperkasa semua 
sektor ekonominya. Setelah 5 bulan, apakah kejayaan yang telah dicipta oleh 7 
Ikhtiar tersebut?   
 
YB TUAN HAJI SHEIKH 'UMAR BAGHARIB BIN ALI (PALOH)  
SOALAN  32 (A135)  
 
Adakah kerajaan bersedia mengadakan perbincangan dan libat urus rentas 
partisan dalam merangka dasar-dasar dan langkah-langkah kerajaan negeri 
dalam menangani pandemik COVID-19 dan isu ekonomi? Sudahkah usaha-
usaha tersebut dimulakan?  
 
YB TUAN HAJI AMINOLHUDA BIN HAJI HASSAN (PARIT YAANI)  
SOALAN  33 (A210)  
 
Apakah sumbangan kerajaan Johor kepada Ketua-ketua Kampung yang menjadi 
frontliners sejak awal Covid-19 dan PKP bulan Mac 2020 sehingga sekarang 
yang terpaksa meredah kampung dan taman untuk menyampaikan sumbangan 
atau kerja-kerja harian mereka?  
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YB DATO’ IR SYED SIS BIN SYED ABDUL RAHMAN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN  34 (A41)  
 
Adakah dalam perancangan kerajaan Johor untuk menaikkan taraf daerah kecil 
Pengerang kepada sebuah daerah sepenuhnya iaitu daerah ke-11 Negeri Johor? 
 
YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)  
SOALAN  35 (A22)  
 
Menurut keputusan MMK Johor, ringkasan mesyuarat bil 862/2019 bahawa tanah 
PTB 2477 dirizabkan sebagai tapak meletak kenderaan untuk HPSF Muar, maka 
apakah status tindakan pengosongan tanah ke atas premis yang tiada 
kebenaran?   
 
YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN 36 (A202)  
 
Pada bulan Mei tahun ini, kerajaan telah melancarkan satu aplikasi Jejak Johor. 
Berapakah kos yang telah diperuntukkan oleh kerajaan di dalam membangunkan 
aplikasi ini dan jumlah pengguna aplikasi ini, serta status kepenggunaan aplikasi 
tersebut?  
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  37 (A92)  
 
Adakah pihak PDRM bersedia untuk menyediakan sebuah pondok Polis 
(berjadual tugasan) di Terminal Bas/Teksi Mersing untuk keselamatan 
penumpang bas yang tiba di terminal waktu lewat malam atau subuh?  
 
YB TUAN CHEO YEE HOW (PERLING)  
SOALAN  38 (A188)  
 
Nyatakan bilangan kes mencuri/menceroboh infrastruktur awam misalnya 
mencuri wayar yang mengakibatkan kerosakan infrastruktur telah dilaporkan 
kepada pihak polis.  

 
 
 
4. SAMBUNGAN PERBAHASAN ATAS RUNDINGAN BACAAN KALI YANG 

KEDUA BAGI RANG UNDANG-UNDANG ENAKMEN PERBEKALAN (2021) 
TAHUN 2020  

 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 --------------------------- ( BAHASAN YB BACK-BENCHERS ) ---------------------------- 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
 
Persidangan ditangguhkan sehingga hari Khamis, 3 Disember 2020, jam 9:30 pagi. 


